

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

27 april 2022

Plats: grupprum plan 5

Fika: Bulle och kaffe!

Närvarande: Julia Nordlöf (Ordförande), Cornelia Haag (Vice ordförande), Pernilla Karlsson (Kassör), Alexander Sjölund (Pas), Emilia Eckerlid (kommunikatör och Arkipelago), Markus Clasén (Las), Alexandra Sörman (Ettans post). Maria Helgesson (Sekreterare).

1. Mötet öppnas kl. 12:03

Mål med mötet: Supersnabbt möte. Folk är stressade.

Alla är här! firas med "winerbrödrulltårta"

2. Fika och samkväm med styrelsen

Bordlägger samkväm till slutet av mötet.

3. Jml-workshopen

Ikväll, bra att medlemmar från styrelsen kommer. Förberedande workshop inför mottagningen.

Bjudit in Festeriet till workshopen, något att tänka på i framtiden är att bjuda in andra utskott. Styrelsen diskuterar.

4. Ovvar

Sorteras in i lådor i förrådet och säljas på SM. Viktigt att dela SM evenemanget i alla kanaler så att vi når upp till medlemmarna. Vi tar med lådorna på SM och sorterar där. Effektivisera mera..!

5. Entledigande från FOGA

Kommer inte bli något större problem, haft kontakt med Elin.

Mötet godkänner att entlediga Carolina Tideman.

6. Datum för höst SM

Datum: 21-22 september

Överlämning 1a oktober

NOLlegasque: 10e september

7. Rundvandring

Fått mejl om förfrågning om rundvandring på A-skolan utan ersättning.

Styrelsen föreslår att skicka ut frågan i våra kanaler. Styrelsen diskuterar. Fått flera liknande förfrågningar tidigare.

8. Sketch up

Per Fransson om sketch up för studenter, billigare licenser. Viderebefodrar mejl till Emilia som tar med det till Arkipelago som har tagit fram förslag om lunchföreläsningar med tema olika program osv.

9. Intern

Måla sektionsfågelholk och styrelsetröjor. Den 10e maj på skolan.

10. Övriga frågor

- Julio biljett till Jubileet, fick inte svar, istället svar om posthantering
- SM lokal i skolan, A108
- Visit Värmdö, "ny mötesdestination" bjuder in till möte/frukost.
- Ta upp frågan om skyddsombud till nästa möte.

Mötet avslutas kl. 12:4